

### 案例：职工子女升学奖励座谈会

#### Case: Employees' children's enrollment incentive symposium

为加强公司与员工之间的联系，增强员工对公司的忠诚度和满意度，充分展现公司的人文关怀，公司于 2022 年 8 月 19 日举办了以“莘莘学子传喜讯，硕果累累赢金秋”为主题的苏州创泰 2022 年职工子女升学奖励座谈会，并准备了行李箱及随箱礼品，彰显了公司对员工家庭的关怀和支持，营造了更加积极的企业文化。

In order to strengthen the connection between the Company and the staff, enhance the loyalty and satisfaction of the staff to the Company, and fully show the humanistic care of the Company, the Company held the Suzhou Chuangtai 2022 Employee's Children's Enrollment Incentive Symposium on August 19, 2022 with the theme of "Students spreading the good news in golden autumn", and prepared suitcases and accompanying gifts to show the Company's care and support for employees' families and create a more positive corporate culture.



## Care for Female Employees 关爱女性员工

公司高度重视女性员工的特殊权益和需求，在法定标准范围内，为女员工提供了婚育、哺乳、产假等合法休假权益，并特别设置了母婴室，以确保哺乳期员工的舒适和方便。

The Company attaches great importance to the special rights and needs of female employees, and provides female employees with legal leave rights and benefits such as marriage and childcare, breastfeeding, maternity leaves, etc., within the scope of the statutory standards, and has specially set up a nursery room to ensure the comfort and convenience of breastfeeding employees.

为体现公司对女员工的尊重和关怀，公司举办了三八节插花活动，让女员工能够在工作环境中感受到节日的温馨与关怀。此外，公司还为女员工准备了三八节福利，以感谢她们的辛勤工作和贡献。

In order to reflect the Company's respect and care for female employees, the Company held a flower arrangement activity on March 8, so that female employees could feel the warmth and care of the holiday in the work environment. In addition, the Company has prepared Women's Day benefits for female employees to thank them for their hard work and contribution.



三八节活动 Women's Day activities